
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 13. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 15
Forslag til folketingsbeslutning om et stop for import af kød og soja produceret som følge

af afskovning i Brasilien.

Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 3

Hvis ministeren mener, at vi skal fremme den teknologiske udvikling indenfor bioraffine-

ring, hvorfor er der så ikke blevet øremærket flere penge til netop dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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